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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Hende
Csaba honvédelmi miniszterhe z

„Valóban jelentős számban hagyták el a Honvédséget a képzett repülőműszaki
szakemberek? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az utóbbi hetekben több sajtócikk is napvilágot látott, amelyek a Magyar Honvédség képzet t
repülőműszaki személyzetének egyre gyorsuló elvándorlásáról szóltak, és az ezzel járó súlyo s
következményekre hívták fel a figyelmet .

A tisztánlátás érdekében indokolt, hogy a magyar közvélemény a Honvédelmi Minisztériumtó l
kapjon tárgyilagos tájékoztatást a repülőműszaki állomány helyzetére vonatkozóan . Ezért az
alábbi kérdéseket intézek Miniszter Úrhoz :

• 2010-2014-ben mekkora volt a feltöltöttsége az MH 59 . Szentgyörgyi Dezső
Repülőbázis Repülő-műszaki Zászlóaljának? Kérem az adatokat éves bontásba n
bocsássa rendelkezésemre !

• 2010-2014-ben mekkora volt az MH 86 . Szolnok Helikopter Bázis szervezetébe tartoz ó
kiszolgáló-biztosító-támogató alegységek feltöltöttsége? Kérem az adatokat éve s
bontásban bocsássa rendelkezésemre !

Budapest, 2015 . június

Demeter Márta
országgyű lési képviselő
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